

# The Forbidden Play



Naoto Ihara mène une vie heureuse avec son épouse Miyuki et leur fils Haruto. Leur bonheur est anéanti le jour où Miyuki meurt dans un accident de voiture. Naoto tombe dans un profond chagrin alors qu'Haruto prie tous les jours pour que sa mère revienne à la vie après avoir enterré un de ses doigts au fond du jardin. Des phénomènes étranges se produisent bientôt...

Naoto Ihara lives happily with his wife Miyuki and their son Haruto. Their happiness is crushed when Miyuki suddenly dies in a car accident. Naoto falls into deep grief over the death of his wife. Meanwhile, Haruto buries his dead mother's finger in their garden and prays every day for her to come back to life. Strange phenomena soon take place...

## Hideo Nakata



Diplômé de l'Université de Tokyo, il signe en 1996 son premier long métrage, *L'Actrice fantôme*, puis réalise *Ring* (1998), qui permet à la vague de films d'horreur japonais de déferler sur le monde. Il remporte en 2003 le Grand Prix du Festival de Gérardmer avec *Dark Water*. Trois ans plus tard, il préside le jury du festival, qui lui rend également hommage.

Graduated from the University of Tokyo, he made in 1996 his feature debut with *The Ghost Actress* and then *Ring* (1998), that sparked a Japanese horror movie boom worldwide. He won in 2003 the Gérardmer Film Festival Grand Prize with *Dark Water*. Three years later, he was the president of the jury of the festival and received a tribute.

**2023** The Forbidden Play **2022** It's in the Woods **2022** Usogui **2020** Stigmatized Properties **2020** Stolen Identity **2019** Sadako **2018** Stolen Identity **2018** Life in Overtime **2016** White Lily **2015** Ghost Theatre **2014** Monsterz **2013** The Complex **2010** TV Show The Incite Mill **2010** Ch@troom **2008** L: Change the World **2007** Kaidan **2005** Le Cercle **2** The Ring **Two** **2002** Dark Water **2001** Last Scene **2000** Sleeping Bride **1999** Chaos **1999** Ring **2** **1998** Ring **1996** L'Actrice fantôme The Ghost Actress

**Réalisateur | Director**  
Hideo Nakata

**Production**  
Takara Kosugi, Arimasa Okada,  
Takuro Owaki & Yusuke Taguchi

**Scénario | Script**  
Noriaki Sugihara  
d'après le roman de based on the  
novel by Karma Shimizu

**Image | Cinematography**  
Takahiro Imai

**Montage | Editing**  
Naoko Aono

**Musique | Music**  
Hiroaki Tsutsumi

**Interprétation | Cast**  
Kanna Hashimoto, Daiki Shigeoka,  
Mayu Hotta, Yuki Kura,  
Minato Shogaki, Kenta Izuka,  
Shinya Niino

**Japon | Japan**  
2023 | 1h49  
En japonais sous-titré en français  
In Japanese with French subtitles

**Ventes à l'étranger | World Sales**  
Toei Company, Ltd.  
+81 3 3535 7621  
dai\_yashiki@toei.co.jp